

慈溪市华星泰厨具有限公司

CIXI SHI HUA XING TAI CHU JU YOU XIAN GONG SI



Contact Us

工厂地址：浙江省宁波慈溪市周巷天元镇界塘工业园
Factory address: Jietang Industrial Park, Tianyuan Town, Zhouxiang, Cixi City, Ningbo, Zhejiang Province

公司电话：0574-63457520
Company Tel: 0574-63457520

传真：0574-63457520
Fax: 0574-63457520

网址：www.huataibest.com
Website: www.huataibest.com

华星泰
HUAXINGTAI

橡胶产品 | 图册 Rubber Products



公司简介 COMPANY PROFILE



合作伙伴：

FOTILE 方太

GORCCI 欧瑞

OUULIN 欧琳

GODIKA 古帝

富士达 FUJIDA

三益 SANJI

迅达 XUNDATA

慈溪市华星泰厨具有限公司坐落于杭州湾跨海大桥南岸，工业氛围发达的浙江慈溪，与大都市上海遥相呼应的地理环境，具有良好的地理位置和强大的技术支持。我厂成立于1992年(原厂名是慈溪市天元镇华泰塑钢门窗)，占地面积35亩，厂房面积18000平方米，是一家实力雄厚的独资企业。本公司依据GB、JIS、ANSI、DIN、ISO等标准生产各种类螺钉、非标件等，2018年开始新增投资制造加工冲压件制品和橡胶件制品等业务，并可达到欧洲ROHS环保要求。本公司技术力量强，生产设备先进，检测手段齐全，引进了多套浇注机，以及橡胶生产设备等。经28余年专注于制造高品质的厨房附件及橡胶制品，生产过程中积累了丰富的经验和技术，培养了一支高素质团队为家电、厨具等行业提供咨询、设计、生产、和售后一条龙服务。

Cixi City Huaxingtai Kitchen Utensils Co., Ltd. is located on the south bank of Hangzhou Bay Cross Sea Bridge, in Cixi, Zhejiang, where the industry is highly developed. It is in a geographical environment that echoes the metropolis of Shanghai, with good geographical advantages and strong technical support. Our factory was established in 1992 (the original factory name is Cixi Tianyuan Town Huantai Screw Factory). It covers an area of 35 mu and has a factory area of 10,000 square meters. It is a strong wholly-owned enterprise. Our company produces various screws, non-standard parts, and other products in accordance with GB, JIS, ANSI, DIN, ISO and other standards. In 2018, it began to add new businesses such as spring manufacturing and processing, stamping parts products, and rubber parts products, and can meet the European ROHS environmental protection requirements. Our company has strong technical strength, advanced production equipment, and complete testing methods. We have introduced multiple sets of liquid silicone machines, as well as rubber production equipment. After more than 20 years of focused management, quality control, and R&D work on our products, we have accumulated extensive experience and technology in our production process, and built a high-quality team to provide one-stop services for the home appliances, kitchenware, and other industries, including consultation, design, production, and after-sales. The use of rubber parts is very extensive, and rubber parts are required in auto parts, home appliances, and fitness equipment. Our rubber parts are mainly made of silicone and environmental-friendly NBR, and are mainly used in home appliances.

橡胶生产工艺流程图 Rubber production process flow chart



橡胶件的使用非常广泛，在汽配、家电、健身器材上都需要橡胶件的产品。我司的橡胶件主要以硅胶，环保丁晴胶的产品为主，主要应用于家电产品。

The use of rubber parts is very extensive, and rubber parts are required in auto parts, home appliances, and fitness equipment. Our rubber parts are mainly made of silicone and environmental-friendly NBR, and are mainly used in home appliances.

门封条

Door sealing strip



CS 扫描全能王

3亿人都在用的扫描App